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Jak bude jednat, to je k vidění na Ježíšově příběhu
k nám přichází Boží království, protože se nám neved
mu cíli  dojít z vlastních sil.  „A vy s ơm teď běžte m
všem, a učte je, aby zachovávali všechno, co jsem vá
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Hospodin je králem navěky a navždy; neopusƟl nás,
zjedná pro všechny právo své pravdy a svého milosrde
Proto se nebojte:  Bůh sám je s  vámi,  aby zachoval
ducha – a jeho milosrdenství je věčné.
Amen.


